
 

 

 

 
 
 
 
Bodafors 
 
Protokoll styrelsemöte 2021-01-12 i PRO-gården med Corona-avstånd 
 
Närvarande: Meta Boëthius, Gunilla Knutsson, Pelle Söderlund, 
Britt-Marie Dahlqvist, Britt Franzén, Christina Borefur. 
 
Monica Olofsson, Eva Kilén och Ingegerd Nilsson med via nätet. 
 
Anmält förhinder: Christer Eriksson. 
Protokollet fördelas även till Rolf Hägg. 
 
§1. Mötet öppnas  
 - Meta hälsade alla välkomna.  
 
§2. Godkännande av dagordning. 

- Godkändes. 
 
§3. Tidigare protokoll. 

- Styrelseprotokoll 2020-12-01 lades till handlingarna. 
 

§4     PRO-gården. 
- Inga bokningar. 

Snöskottningen sköts bra. 

§5 Nya medlemmar, avgående 

- 2 avgående medlemmar. 
Inga nya medlemmar. 
F.n. 201 medlemmar i föreningen. 

§6 Ekonomi 

-   Under kontroll. 
-   Vi har fått presentkort från distriktet som tack för bra       
lottförsäljning. 

 

 



 

 

 

 

§7 Rapporter 

- Vandring i mörkret 3 december, mysigt i snövädret. 

- ”Glöggmöte” utomhus, 21 december, välbesökt och uppskattat. 

§8  Kommande aktiviteter 

- Årsmötet 23 januari 2021 flyttat till 23 mars 2021. 

-  Vad kan vi göra med PRO Bodafors? Eftersom det inte har gått 
att hitta ny ordförande berättade Meta om olika lösningar. 
Ev. arbetsgrupp. 

§ 9  PRO Samorganisationen och distriktet och Riks, m.m. 

- Allt inställt, men Pelle jobbar på distans med vissa 
utbildningar. 

- Distriktet har utlyst tävling i medlemsvärvning. 

§10 KPR 

 - Ingegerd har möte 13 januari 2021. 

§11  Hemsidan 

- Ny hemsida, den fungerar.  

§12 Övriga frågor 

- Lottkiosken är f.n. uthyrd. Styrelsen beslöt att sälja den. 

§13 Nästa möte 

- Tisdagen den 2 februari 2021 kl. 10.00. 

§14 Mötet avslutas 

 Meta avslutade mötet. 

 

Sekreterare   Justeras    

 

 


